

الرقم 2023/06/34

<p>To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date: 09/10/2023 Subject: The Housing Bank Board of Directors Membership</p>	<p>السادة: هيئة الأوراق المالية بورصة عمان التاريخ: 2023/10/09 الموضوع: عضوية مجلس إدارة بنك الإسكان</p>
<p>With reference to the above subject, Kindly be informed that Mr. Fadi Abdelwahab Abdelfattah Abughaush has been appointed by the Social Security Corporation as their representative at The Housing Bank Board of Directors, as of 09/10/2023. We received the Central Bank Approval Letter on 09/10/2023.</p>	<p>بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، أرجو إعلامكم بأنه تم تسمية السيد "فادي عبد الوهاب عبد الفتاح ابو غوش" ممثلاً عن السادة المؤسسة العامة للضمان الاجتماعي في مجلس إدارة الإسكان، وذلك اعتباراً من 2023/10/09. تم استلام كتاب عدم ممانعة البنك المركزي بتاريخ 2023/10/09.</p>
<p>Best regards, The Housing Bank for Trade & Finance Signature: Chief Executive Officer Ammar Al-Safadi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام، بنك الإسكان للتجارة والتمويل توقيع: الرئيس التنفيذي عمار الصفدي</p>